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 العامةّ للاتحاد البرلماني العربيترجمة الأمانة 

 

 إقرار جدول الأعمال .1
 فيها.، إذا لم ترد بنود إضافية للنظر إلى إقرار مشروع جدول الأعمالالمشاركون  يدُعى

  الاجتماع رئيس الكلمة الافتتاحية من قبل .2
  .اـكلمته/  لقاءإلى إ الاجتماع ةـ/رئيس دعىتُ /يدُعى

 الآسيوية البرلمانية الجمعية إنعاش بشأن للجمعية البرلمانية الآسيويةتقرير الأمين العام  .3
 الجمعية البرلمانية الآسيوية وبناء القدرات وما إلى ذلك. إنعاش بشأنكلمته سيقدم الأمين العام  

 الآسيوية البرلمانية للجمعية المؤسسية الخطوات بشأن عامة مناقشات .4
 رئيس نظر وجهات بشأن آرائهم عن الإعراب المشاركين من طلبيُ  الأعمال، جدول من البند هذا إطار في

 البرلمانية للجمعية 13الـ العامة الجلسة أمام ةالافتتاحي كلمته  في إليها المشار الآسيوية البرلمانية الجمعية
 خطوات اتخاذ هو البند ذاله الرئيسي والهدف. 2023 في كانون الثاني/يناير تركيا، أنطاليا، في الآسيوية
 .هاإنعاش وكذلك ،التنظيمية وقدرتها ،الآسيوية البرلمانية الجمعية كفاءة  لتعزيز مؤسسية

 النهائياعتماد التقرير  .5
 .المناسب الوقت في وسيقدم ،للاجتماع النهائي التقرير سيعتمد

 ما يستجد من أعمال .6
 .البند هذا إطار في كينالمشار  لعناية معلومات تقديم يمكن

 

 الجمعية البرلمانية الآسيوية
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Annotated Agenda 
 

1. Adoption of the Agenda  

Participants are called upon to adopt the draft agenda, if there are no additional items to be 

considered.  

2. Remarks by Chairperson  

The Chairperson is called upon to present her/his remarks.  

3. Remarks by APA Secretary General on APA Revitalization  

Secretary General will present his remarks on APA revitalization, capacity building etc. 

4. General Debates on the Institutional Steps for APA 

Effectiveness  

Under this agenda item, participants are requested to express their opinions on the APA 

President's viewpoints referred to in his opening address to the 13th APA Plenary in Antalya, 

Turkiye, Jan 2023. The main objective behind this item is to take institutional steps to 

enhance the efficiency and organizational capacity as well as Revitalization of APA.     

5. Adoption of the Final Report  

The Final Report of the meeting will be adopted and provided in due course of time.  

6. Any other Matters. 

Information for the attention of participant may be presented under this item. 


